
青少年事工与儿童事工干事  

申请资格：  

1. 重生受洗基督 

2. 至少拥有道学学士/道学硕士或相关文凭 

3. 对青少年事工与儿童事工有热忱 

4. 通晓中英文，可以用中英文书写并沟通 

5. 拥有相关经验更佳 
 

职责包括：  

• 计划和组织本堂青少年事工及儿童事工的活动 

• 协调并监督青少年事工运作(包括敬拜及小组活动) 

• 执行青少年事工委员会议决的工作 

• 牧养堂会青少年会友 

• 与堂会学校的老师、主任、校长配搭关于青少年与儿童事工的教导工作 

• 协助主理牧师所分配的其他工作 

• 由主理牧师督促，直接向主理牧师负责；两个月呈上一次书面报告，此

报告会附在教牧报告 

 有意申请，请将您的简历投递至 Hrdept@tpcmc.org.sg 
 

Youth and Children’s Ministry Staff 

Responsibilities: 
• Plan and organize Youth and Children's ministry activities 

• Coordinate and supervise the running of the youth ministry (including youth cell 
groups) 

• Carry out the decisions made by the youth committee 

• Provide pastoral care for the youth in church 

• Partner with the church school teachers, coordinator and principal in teaching the 
youth 

Pre-requisites:  
• Be a born again baptized Christian 

• Maintain a strong devotional life of worship, prayer and personal study of God's word 

• Passionate about Youth and Children's ministry 

• Bachelor/Masters (Divinity) or having relevant qualifications 

• Bilingual, able to communicate and write in both English and Chinese 

• Applicants with relevant working experience preferred 

 
Interested, please submit your resume to Hrdept@tpcmc.org.sg. 
Only successful candidates will be notified. 


